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Írásbeli kérdés
Dr. Kövér László
az Országgyűlés elnöke
részére

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésről szóló 2012. évi
XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekr ől szóló
10/2014. (II . 24.) OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére kérdést kívánok benyújtani Lázár János, a
Miniszterelnökséget vezető miniszterhez ,

„Hova lett a győriek pénze?”
címmel ,

amelyre a választ írásban kérem,

Tisztelt Miniszter Úr !

2015 . április 23-án ön arról tájékoztatta a sajtót, hogy a kormányülésen tárgyalták a z
önkormányzatok érintettségét is a brókerbotrányban . Ekkor került nyilvánosságra az is, hogy
összesen 24 darab önkormányzat fektette be a pénzét a Hungária Értékpapír Zrt-nél, a Buda-Cashné l
és a Quaestornál. Közöttük Győr városa is, amely az ön állítása szerint Quaestor-kötvényekb e
fektetett be. Ezt az állítását a város vezetése még aznap este cáfolta . Borkai Zsolt, a váro s
polgármestere szerint a brókercégen keresztül államkötvényben van Gy őr városának közel 1 milliárd
forintja. Ön nagyon helyesen április 23-án azt is jelezte, hogy a kormány felkérte az Állam i
Számvevőszéket, hogy folytasson le soron kívüli vizsgálatot az érintett önkormányzatoknál .

Lassan egy hónappal ezelőtt történt mindez, de az igazságot még nem ismerjük. Éppen ezért
kérdezem: megindult-e az ASZ vizsgálata Gy őr városában is? Ha igen, hol tart a folyamat? Ha netá n
véget ért a vizsgálat, milyen eredménnyel zárult? Végezetül : mi az igazság? Mibe fektette Gy őr
városa a győriek pénzét : államkötvényekbe vagy Quaestor-kötvényekbe ?

Válaszait előre is köszönöm !

Budapest, 2015 . május 14.

arangozó Tamás
országgyűlési képviselő
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